

裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site:http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail:mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2023-2024/225 <u>免費領取「自熱米飯」飯盒</u>

敬啟者:

本校承蒙友好機構送贈「自熱米飯」飯盒,學校將於4月15日(一)放學後,下午4:15 起於有蓋操場派發。有興趣的家長請著同學在指定時間,自行到派發地點領取飯盒及帶回家 享用。數量有限,送完即止。

如有查詢,請致電 2461 1555 與張錦添副校長聯絡。

備註:「自熱米飯」飯盒共兩款,包括韓式泡菜醬拌飯(淨含量 318 克)及咖喱鷄肉飯(淨 含量 360 克)。

此致

貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二四年三月二十七日



裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site:http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail:mail@jcctm.edu.hk

Parents Circular 2023-2024/225 Free-of-charge distribution of 'self-heating rice' lunch boxes

Dear Parents/Guardians,

Our school has received a donation of 'self-heating rice' lunch boxes from a friendly organization. The school will distribute them on 04:15 PM of 15 April (Monday) at the covered playground. Interested parents should have their children collect the lunch boxes at the designated distribution area during personally. The lunch boxes will be served on a first-come, first-served basis, while supplies last.

Should you have any enquiries, please contact Mr Cheung Kam Tim via 2461 1555.

Please note that there are two choices of 'self-heating rice': the first is a Korean kimchi sauce rice (318g) and the other is chicken curry rice (360g).

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping Principal